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ORDFÖRANDE HAR ORDET 

 

Verksamheten under2023 har till liten del fortsatt präglas av Covid 19. Till vår glädje att ni 

medlemmar börjat komma tillbaka till våra olika aktiviteter. Vi kunde börja leva som vanligt. 

Men alla är försiktiga med hur vi träffas i olika sammanhang. Det är fortfarande viktig att vi 

vaccinerar oss. 

Vi har under året haft våra studiecirklar i gång som vi brukar och deltagarna har återvänt i stor 

utsträckning, även några nya med att besöka naturen och titta på fåglar. Söka i kyrkböcker efter 

sina anfäder. Läsa på om vår huvudstad även besöka den. Några träffas och handarbetar. 

Det är viktigt för oss att hålla kontakt med er medlemmar genom SMS och Mejl och utskick av 

vårt vår- och höstprogram. Med detta vill vi bryta ensamheten med våra olika aktiviteter. 

Vår önskan inför 2024 är att du som medlem deltar i våra aktiviteter! 

Väl mött 2024! 

Christina 

 

 

STYRELSEN  

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 11 styrelsemöten. Årsmöte hölls den 27 mars  

 

 

 

 

 

 

 

 

Styrelse  

Christina Jansén  Ordförande  

Birgitta Winblad Vice ordf. & Studieorganisatör  

Iris Asp  Kassör  

Gunnar Viktorsson Sekreterare 

Eva-Marie Björkbacka  Medlemsansvarig & Studier  

Lena Eriksson Programkommittén 

Marie-Louise Kingstedt  

   

 

Styrelse ersättare 

Yvonne Lissdal Resekommittén 

Leif Hallberg  Vice sekreterare & Hemsida 

Gunilla Johansson 

Monica Eriksson 

 

Revisorer      Revisorsersättare 

Bo Olsén      Ronny Frithiof 

Lennart Bresell       
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MEDLEMSRAPPORT 

 

Vi hade vid årets slut 391 medlemmar varav 252 kvinnor 121 män och 18 obestämda . Av dessa 

var 371 huvudmedlemmar och 20 sekundära. 61 nya har tillkommit under året och 43 har av 

olika anledningar begärt utträde. 20 personer har under året avlidit. Vi har en hög medelålder i 

föreningen på 79 år. 

Vi har haft möten för nya medlemmar den 18 april med 22 inbjudna och den 10 oktober med 19 

inbjudna. Av de inbjudna kom 6 respektive 5 personer. 

Då våra medlemmar idag kontaktar oss per telefon eller mail så har vi bestämt att fr.o.m. 

årsskiftet 2023/2024 pröva att endast bemanna expeditionen vid behov.  

 
 

PROGRAMVERKSAMHETEN & MEDLEMSMÖTEN 

Programkommittén: Lena Eriksson, Marie-Louise Kingstedt 

Programkommittén förbereder och sammanställer program till månadsmöten. 

Målsättningen har varit att programmen skall vara kunskapsberikande och underhållande. 

 

 

Månads-/Medlemsmöten  

 

Följande möten har varit under året i ABF Studiehem Huddinge 

 

30 januari  Månadsmöte 59 deltagare 

  Underhållningen Carlinges tvåmannaorkester 

 

27 februari Medlemsmöte 42 deltagare 

Information om/av Förebyggandeenheten Sjödalsrestaurangen och Händige 

fixaren 

 

  

Styrelse

n 

 
Hemsida 

Resor och 

utflykter 

Studier och 

utbildning 
Ekonomi 

Trafik- och 

konsument- 

information 

Motion och 

friskvård 

Program- 

kommitté 

 

Boule Bridge Bowling 
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27 mars Årsmöte 

 Årsmötesförhandlingar 42 medlemmar närvarade 

   

Tyvärr har vi ingen valberedning utan val hade förberetts av styrelsen. Det är 

ingen bra ordning men vad gör vi när vi inte har någon som vill ta på sig 

uppdraget.. 

Följande personer valdes av mötet: 

3 Ordinarie styrelseledamöter på 2 år –  

Iris Asp Kassör omval - Eva-Marie Björkbacka omval - Birgitta Winblad omval  

Fyllnadsval  

Lena Eriksson 1 år  (Gick in som ordinarie ledamot efter Barbro Ahlbom som 

avgick och hade ett år kvar) 

Val av fyra ersättare på 1 år – 

Leif Hallberg omval - Yvonne Lissdal omval - Gunilla Johansson nyval - Monica 

Eriksson nyval  

Revisorer 1 år - Bo Olsén omval - Lennart Bresell omval  

Revisorersättare 1 år - Ronny Frithiof nyval 

Studieorganisatör Birgitta Winblad 1 år Omval 

 Val av valberedare för 1 år  

Inga förslag till valberedare fanns. Mötesdeltagarna tillfrågades om någon kunde 

ta på sig uppdrag som valberedare. Ingen anmälde sig. Styrelsen fick i uppdrag att 

verka som valberedare ifall nya valberedare inte kan finnas under året. Mötet 

godtog det förfarandet. 

Underhållning: Johan Wennerstrand Musikquiz 

24 april  Månadsmöte  46 deltagare närvarade 

Föreläsning och informationen om hörseln. 

28 augusti.  Månadsmöte 43 deltagare närvarade. 

Salongsorkestern. underhöll 

25 september Månadsmöte 40 medlemmar närvarade 

Föredrag av Åke Blomqvist om Huddinge 

30 oktober  Månadsmöte 75-årsjubileum 

75 medlemmar närvarade 

Föreningshistoria 1948-1998 Skrift av Sven Selin. Kort sammanfattning av 

perioden 1998-2010. Perioden 2012-2021. Kjell Andersson var då ordförande och 

redogjorde för den perioden 

Underhållning: David Yngve spelade och Sjöng 

  

4 december 48 medlemmar närvarade 

Jultema 

Underhållning: Utsäljeskolan barnkör sjöng vackert och med entusiasm 
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EXPEDITIONS- OCH FÖRENINGSLOKALERNA 

Lokalföreståndare Marie Louise Kingstedt 

 

PRO Centrala Huddinges expedition har haft öppet tisdagar mellan kl. 10.00 - 12.00. Lokalen 

nyttjades för Möten och Bridgespel. Lokalen har nyttjats även under året för Stockholmscirkeln 

och Släktforskning.  

 

Gula Villan Vi har avslutat Gula Villan och återlämnat nycklarna. Vi har lämnat en tårta till de 

anställda på Witzenmann som litet tack för att vi fått nyttja villan. Vi har formellt avslutat och 

tackat för att vi fått utnyttjat villan sedan 1996.  

Tömning av våra tillhörigheter i villan har avslutats under året. Det vi inte behöver har skänkts 

till välgörenhetsorganisationer. 

 

HEMSIDA och IT 

Sakta men säkert ökar antalet medlemmar med möjlighet att ansluta till internet med hjälp av 

smart mobil eller dator/läsplatta. Hur många som frekvent besöker vår hemsida är omöjligt att 

säga i avsaknad av en säker besöksräknare - en brist om utlovad systemuppdatering måste rättas 

till i nära framtid. 

Utöver att aktivt hålla vår hemsida uppdaterad har vi använt oss av massutskick  som e-post och 

sms via PRO riks för att snabbt få ut information till de medlemmar som kan nås digitalt. Vikten 

att ha den möjligheten och bevaka den utrustning man har, kan inte nog understrykas. 

 

 

KONSUMENTFRÅGOR 

Gunilla Johansson  

Vi blev inte kallade till årets prisundersökning. Därför saknas COOP och Hemköp i Huddinge 

Centrum i 2023 års prisundersökning. 

 

Resultatet av 2022 års prisundersökning redovisades i sammandrag på vårt medlemsmöte  30 

januari 2023. Både 2022 0ch 2023 års undersökningar finns också på   

PRO Riks hemsida pro.se/sa-tycker-vi/halsa-friskvard-och-konsumentpolitik  

 

Alla PRO:are som behöver stöd med krångliga konsumentfrågor ta gratis hjälp av 

sverigeskonsumenter.se/om-oss/konsumentcentrum/ som är en del av tidningen Råd & Rön. 

Telefon 08-674 43 00  e-post  info@sverigeskonsumenter.se 

Måndagar, onsdagar och fredagar kl. 9-11 och 13-15 

 

 

TRAFIKFRÅGOR 

Lars Johansson och Gunnar Viktorsson  

Ingen större aktivitet under året! 

Trafikombuden har som övergripande mål att öka säkerheten och bekvämligheten för de äldre i 

trafiken inom närområdet 

Att vid behov ta kontakt med Kommunen/Huge  

Kommunen kontaktad angående dålig snöröjning.  

Snubbelrisker i Huddinge centrum bevakats. 

 

  

https://pro.se/sa-tycker-vi/halsa-friskvard-och-konsumentpolitik/konsumentpolitik/pros-prisundersokning/prisundersokningen-2023.html
https://www.sverigeskonsumenter.se/om-oss/konsumentcentrum/
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MOTION OCH FRISKVÅRD 

 

Promenad/fikagruppen  

Motionskommittén: Lars Johansson, Gunilla Egli, Gunnar Viktorsson 

 

Träffar under våren.och höst onsdagar kl 10-12.  Ca 15 träffar med kortare promenad. 3-6 

deltagare inklusive de som trivselträffades för att fika i lokalen. Under hösten 2023 har träffarna  

flyttat till Seniorträffen på Sjödalsvägen 14. Även medlemmar i PRO Fullersta har varit inbjudna 

att delta i gruppens träffar. 

 

BOULE 

Ansvariga: Eva Clasberg, Thor Geiryd 

 
Fr o m januari t o m april har vi spelat 2 ggr per vecka i Björnkullahallen  med 10 - 12 deltagare.  

Fr o m maj t o m 15 september spelade vi i Sjödalsparken 2 ggr per  vecka med ca 12 - 14 

deltagare.  

Fr o m mitten av september t o m 10 december spelade vi i Björnkullahallen igen med 10 - 12 

deltagare. 

 

BRIDGE 

Ansvariga: Lilian Marjasin, Tuula Juntunen 

. 

Vi träffas torsdagar kl 11.00 i PRO-lokalen, Sjödalsbacken. 

 

Under vårterminen (12/1 -11/5) 

hade vi 23 sammankomster och under höstterminen (31/8 - 7/12) hade vi 14 sammankomster.  

Antal deltagare har varit 10 eller 12 personer. 

 

 

BOWLING 

Ansvarig: Yvonne Lissdal 

Under 2023 vt+ht har ca 8 personer, 3 herrar och 5 damer, spelat bowling varje vecka i Högdalen 

på torsdagar kl. 13-15 totalt ca 40 gånger. 

 

RESOR &ARRANGEMANG  

Resor arrangemang år 2023 

Resekommittén Yvonne Lissdal och Christina Jansen 

 

Januari  PUB Afton  19/1-23   19 deltagare 

 

Mars Persisk afton  23/3-23   17 deltagare 

 

Maj Det goda Sörmland 4/5-23  33 deltagare 

 

Juni Enköping Parker och Westerlundska gården  7/6-23  55 deltagare 

 

September Skörderesa till Åland 22/9-23  33 deltagare 

 

Oktober Pubafton 19/10-23   32 deltagare 

 

December Julbord 15/12-23   39 deltagare 
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STUDIER och UTBILDNING 

Studiekommittén Birgitta Winblad och Eva-Marie Björkbacka 

 

 

 

 

 

 

 

 

Under året har vi arbetat med studier i en studiekommitté bestående av Birgitta och Eva-Marie. 

Pågående studiecirklar har varit: 

 

Släktforskning där vi söker våra anförvanter bla i Arkiv digital, Sveriges dödbok, Svenska 

gravar mm, vi läser också olika tidskrifter, det har varit 9 deltagare.  

 

Fågel/Naturskådning där vi farit på 20-tal dagsutflykter och en lite längre tredagarsresa för att 

titta på fåglar & flora i naturen. 8-14 deltagare.100 arter fåglar har siktats under året.  

 

Stockholmscirkeln 

Under året har vi varit 8 st deltagare vi har läst om Stockholms skalder och gjort olika besök på 

museer.  

Bl.a. 

Läst om Lasse Lucidor 

Cornelius Vreeswijk 

Tantolunden en vandring 

Sopplunch Musikaliska Nybroplan 

Nordiska museet utställning vårt 50-tal 

 

Handarbetscirkeln 

Handarbetscirkeln har under året träffats 9 gånger varannan vecka både på våren och hösten i 

Väntjänstlokalen, samt ett studiebesök på Millesgården 8 november.  

Vi har varit 9 medlemmar under året. 

 

Styrelsen har deltagit i olika kurser, seminarium och föreläsningar. 

 

Huddingedagen 

Var en i maj där deltog vi och delade ut en folder till besökare. Det fanns även karameller på vårt 

bord därav blev det välbesökt. 

 

Seniorveckan 

2023 var den bara i två dagar i augusti. Vi deltog tillsammans med Väntjänsten, det var många 

människor som besökte oss och smakade på våra karameller. 

 

Bussresa runt Huddinge 

I september gjorde vi en busstur runt Huddinge i samarbete med Huddinge kommun 53 nöjda 

personer deltog. Lunch åts på Sundby gård och var uppskattad, även guiden som var Kent 

Jakobsson från Fullersta som gav mycket bra information om Huddinges kommande tillväxt. 

 

Sopplunch det blev ingen soppa kokande på en spik. 
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Väntjänsten 

Här är vi volontärer som har ledsagat äldre till läkarbesök mm, hälsat på och haft en trevlig 

pratstund även en promenad med de som behöver för att bryta ensamheten och få träffa andra 

människor ibland på olika aktiviteter. Väntjänsten var med på Huddinge dagen och Seniorveckan 

där vi delade ut vår folder mm. 

Väntjänsten har tillsammans med Huddinge kommun startat en finsk grupp med 10-15 deltagare 

där deltagarna talar finska med varandra för att kunna behålla sitt språk, de har fått respons när 

de besökt Finland att de nu pratar bättre finska. Gruppen gjorde ett besök på Dramaten där det 

spelades en finsk uppsättning. 

 

 

REPRESENTATION 

PRO:s samorganisation Huddinge: Birgitta Winblad,  

ABF Birgitta Winblad, Eva-Marie Björkbacka 

Kommunala Pensionärsrådet  Eva-Marie Björkbacka 

 

 

HUDDINGE KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅD 

Eva-Marie Björkbacka: 

Jag har deltagit i HKP:s sex möten under år 2023. 

 

Pensionärsråden är organ för samråd och ömsesidig information mellan kommunen respektive 

regionen och företrädare för pensionärernas organisationer inom kommunen. 

Huddinge pensionärsråd består av 9 politiker och 11 representanter för våra olika 

pensionärsföreningar, Rådet sammanträder 6ggr per år och har dessutom ett AU före varje möte. 

Även där har vi representation. 

Huddinge pensionärsråds huvudsakliga uppdrag är att 
• Vara rådgivande i frågor som rör äldre 

• Vara remissinstans 

• Föra fram förslag och uppfattningar 
Region Stockholms Pensionärsråd- Sven-Arne Wennerberg, SPF. har efterträtt Gunnel Ragnhäll där. 

Rapport aktuella frågor HPR år 2023   
• Utredning om äldrevänlig kommun. Björn Rosborg . Efter rapport KS fick han 

tilläggsuppdraget Översyn av ansvar för aktiviteter och åtgärder som främjar äldre.  
• Omvandla gamla Fullersta bio till ett föreningsdrivet Seniorernas Hus. Remiss.  
• Datafixare.  
• Snöröjningen-stående fråga. För hjälp med snöskottning hänvisas till Veteranpoolen.  
• Emmabodamodellen- ingen minutjakt.  
• Nytt kommunhus och bibliotek Paradistorget.  
• Flytt av vårdcentralen från Paradistorget. En fråga för Regionen.  
• Stängning av Sjödalsrestaurangen.  
• Avvecklat hemvårdsbidrag from 2024-01-01.  
• Parkeringsfrågor.  
• Kulturförvaltningens satsning för att minska ensamhet bland äldre. Förslag från 

pensionärsföreningarna att kommunens erbjudande om hembesök för 75-åringar skall 
utökas att även gälla för 80 och 85 år osv.   

• Detaljplan Udden 8. Remiss.  
• Detaljplan Sjödalsbacken, Klockarbacken 10 mfl.  
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EKONOMISK STÄLLNING OCH RESULTAT    

 

Föreningens ekonomiska ställning vid årets utgång framgår av nedanstående resultat- och 

balansrapport. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommentarer:  
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Föreningens redovisning följer kontantmetoden vilket innebär att kostnader redovisas när de 

betalas och intäkter när de flyter in. Några periodiseringar har inte gjorts. 
 

Styrelsen föreslår årsmötet besluta, att årets underskott 14 122,56  kr överföres i ny räkning. 

 

Resultatet belastas av kostnad för 2022 års julbord på Sågbäcksgymnasiet 16150 kr som 

fakturerades först 2023   
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SLUTORD 

 

Året började med att många börjar röra mer på sig genom att resa ut i världen igen och även 

inom Sverige, där det varit mycket besök på våra turistorter och campingplatser. 

Under verksamhetsåret har vi kunnat genomföra våra aktiviteter och det har gjort att ensamheten 

brutits till fleras glädje. 

 

Oron i Europa (världen) och kriget mellan Ukraina och Ryssland pågår fortfarande efter två år 

och en ny konflikt har blossat upp i mellanöstern. Vi hoppas att det blir fredsuppgörelser i dessa 

konflikter så att det blir fred på vår jord igen. 

 

Styrelsen tackar för visad förståelse och stöd under året från er medlemmar. 

 

Huddinge i mars 2024 

 

 

 

 

………………………………….  ………………………………… 

Christina Jansén, Ordförande   Birgitta Winblad Studieorganisatör  

      Vice ordförande 

 

…………………………………..  ………………………………… 

Iris Asp, Kassör    Lena Eriksson Ledamot 

 

 

…………………………………..  ………………………………… 

Marie-Louise Kingstedt, Ledamot  Eva-Marie Björkbacka Ledamot 

 

 

……………………………….....   

Gunnar Viktorsson, Sekreterare   

 

 

 

 

 

 

 

 

Bifogas: Revisionsberättelse 
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